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Протокол

Днес 21.08.2018г. от 13.30 часа се проведе заседание на Постоянната комисия по 
бюджет, финанси, образование, икономическо развитие, евроинтеграция, 
здравеопазване, култура, религия, социални дейности и международни връзки към ОбС 
Априлци. 

Присъстват: Мартин Пенков - председател, Паулин Чорбаджийски – секретар, 
Бранимир Беров, Начо Начев - членове.

Отсъстват: Пепа Колева, Камен Славов, Стелиян Нунев – членове
Присъстват  –  инж. Димитър Кокошаров - Председател на ОбС Априлци, 

Тихомир Колев, Младен Колев - общински съветници, Тихомир Кукенски - гражданин

М. Пенков:  Уважаеми г-н Председател, уважаеми колеги, откривам заседание на 
постоянната комисия по бюджет, финанси, образование, икономическо развитие, 
евроинтеграция, здравеопазване, култура, религия, социални дейности и международни 
връзки към ОбС Априлци. 

М. Пенков: Представям Ви проекта за дневен ред: 

1. Информация с вх. №770/01.08.2018г. от  д-р Младен Пелов – Кмет на община 
Априлци относно Отчет на бюджета на Община Априлци за 2018г. към 
30.06.2018г.

2. Предложение  ДП-401/13.08.2018г. от  д-р Младен Пелов – Кмет на община 
Априлци относно Приемане на общински план за младежта за 2018г.

3. Предложение  ДП-402/13.08.2018г. от  д-р Младен Пелов – Кмет на община 
Априлци относно Доклад с вх. № 1418/09.08.2018 г. от Дончо Христов Пачников  
- Директор на Средно училище „Васил Левски” – гр. Априлци относно 
разрешаване съществуването на маломерни паралелки и тяхното дофинансиране 
през учебната 2018/2019г.

4. Писмо с вх. № 769/16.08.2018г. от  д-р Младен Пелов – Кмет на община 
Априлци относно Заявление с вх. № 886/14.08.2018 г. от Радослава Янкова 
Мавродиева относно освобождаване на дете от такса за храна в училище.

М. Пенков: Имате ли допълнения към дневния ред? Няма. Който е съгласен с 
така предложения Дневен ред, моля да гласува:

Гласували общо 4 общински съветника
4 „за”
0 „против”
0 „въздържали се”. Приема се.
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С това гласуване комисията прие следния ДНЕВЕН РЕД:

1. Информация с вх. №770/01.08.2018г. от  д-р Младен Пелов – Кмет на 
община Априлци относно Отчет на бюджета на Община Априлци за 2018г. 
към 30.06.2018г.

2. Предложение  ДП-401/13.08.2018г. от  д-р Младен Пелов – Кмет на община 
Априлци относно Приемане на общински план за младежта за 2018г.

3. Предложение  ДП-402/13.08.2018г. от  д-р Младен Пелов – Кмет на община 
Априлци относно Доклад с вх. № 1418/09.08.2018 г. от Дончо Христов 
Пачников  - Директор на Средно училище „Васил Левски” – гр. Априлци 
относно разрешаване съществуването на маломерни паралелки и тяхното 
дофинансиране през учебната 2018/2019г.

4. Писмо с вх. № 769/16.08.2018г. от  д-р Младен Пелов – Кмет на община 
Априлци относно Заявление с вх. № 886/14.08.2018 г. от Радослава Янкова 
Мавродиева относно освобождаване на дете от такса за храна в училище.

ПО ПЪРВА ТОЧКА
Информация с вх. №770/01.08.2018г. от  д-р Младен Пелов – Кмет на община Априлци 
относно Отчет на бюджета на Община Априлци за 2018г. към 30.06.2018г.

 М. Пенков: Вносителят на информацията д-р Младен Пелов – Кмет на община 
Априлци отсъства. Уважаеми колеги, който е съгласен да разгледаме без вносителя, 
моля да гласува:

Гласували общо 4 общински съветника
4 „за”
0 „против”
0 „въздържали се”. Приема се.

      М. Пенков: Става въпрос за Информация относно отчета на бюджета на Община 
Априлци за 2018г. към 30.06.2018г. 

      
      М. Пенков: Имате ли въпроси? Няма. Който е съгласен с Информация с вх. 

№770/01.08.2018г., моля да гласува: 

Гласували общо 4 общински съветника
4 „за”
0 „против”
0 „въздържали се”. Приема се.

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение:
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На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, Общински съвет Априлци

РЕШИ:

Приема отчет на бюджета на Община Априлци за 2018г. към 30. 06.2018г.

ПО ВТОРА ТОЧКА
Предложение  ДП-401/13.08.2018г. от  д-р Младен Пелов – Кмет на община Априлци 
относно Приемане на общински план за младежта за 2018г.

М. Пенков: Вносителят на предложението д-р Младен Пелов – Кмет на община 
Априлци отсъства. Уважаеми колеги, който е съгласен да разгледаме предложението 
без вносителя, моля да гласува:

Гласували общо 4 общински съветника
4 „за”
0 „против”
0 „въздържали се”. Приема се.

            М. Пенков: Предложението е относно Приемане на общински план за младежта 
за 2018г. Ежегодно се приема общински годишен план за младежта. Този документ 
определя целите и приоритетите за младите хора в краткосрочен план в съответствие с 
Националната стратегия за младежта /2010-2020 г./. Общинският план за младежта е 
методика за изпълнение на националната политика за младите хора, формирана според 
техните потребности.
        

      М. Пенков: Имате ли изказвания или въпроси? Няма. Който е съгласен с 
Предложение  ДП-401/13.08.2018г., моля да гласува:

          
Гласували общо 4 общински съветника

4 „за”
0 „против”
0 „въздържали се”. Приема се.

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение:

            На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА,  чл. 15, ал. 3 и чл. 16, ал. 1 от 
Закона за младежта, Общински съвет  - Априлци

РЕШИ:

       Приема общински  план за младежта за 2018 г. 
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ПО ТРЕТА ТОЧКА
Предложение  ДП-402/13.08.2018г. от  д-р Младен Пелов – Кмет на община Априлци 
относно Доклад с вх. № 1418/09.08.2018 г. от Дончо Христов Пачников  - Директор на 
Средно училище „Васил Левски” – гр. Априлци относно разрешаване съществуването 
на маломерни паралелки и тяхното дофинансиране през учебната 2018/2019г.

М. Пенков: Вносителят на предложението д-р Младен Пелов – Кмет на община 
Априлци отсъства. Уважаеми колеги, който е съгласен да разгледаме предложението 
без вносителя, моля да гласува:

Гласували общо 4 общински съветника
4 „за”
0 „против”
0 „въздържали се”. Приема се.

  М. Пенков: Предложението е относно Доклад с вх. № 1418/09.08.2018г. от 
Дончо Христов Пачников – Директор на Средно училище „Васил Левски”- гр. Априлци 
относно разрешаване съществуването на маломерни паралелки и тяхното 
дофинансиране през учебната 2018/2019 година. Има недостиг до минималния брой за 
пълняемост на паралелка по предоставен доклад от директора.

 М. Пенков: Имате ли изказвания или предложения по въпроса? Няма. Който е 
съгласен с Предложение  ДП-402/13.08.2018г., моля да гласува: 

 
      Гласували общо 4 общински съветника

4    „за”
0    „против”
1 „въздържали се”. Приема се.

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение:

На основание чл. 21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и чл. 68, ал. ал.1, т.1 и ал.2 от 
Наредба за финансиране на институциите в предучилищното и училищното 
образование, Общински съвет Априлци

РЕШИ:

Одобрява дофинансирането на маломерни паралелки в IV, V,VI, VII, VIII, 
IX, X, XI, XII за учебната 2018/2019 г. в СУ „Васил Левски”- гр. Априлци с общ 
брой 44 ученици.

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА
Писмо с вх. № 769/16.08.2018г. от  д-р Младен Пелов – Кмет на община Априлци 
относно Заявление с вх. № 886/14.08.2018 г. от Радослава Янкова Мавродиева относно 
освобождаване на дете от такса за храна в училище.
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М. Пенков: Вносителят на писмото д-р Младен Пелов – Кмет на община 
Априлци отсъства. Уважаеми колеги, който е съгласен да разгледаме писмото без 
вносителя, моля да гласува:

Гласували общо 4 общински съветника
4 „за”
0 „против”
0 „въздържали се”. Приема се.

  М. Пенков: Писмото е относно Заявление с вх. № 886/14.08.2018 г. от 
Радослава Янкова Мавродиева относно освобождаване на дете от такса за храна в 
училище. Тя е самотна майка с три деца и тази година и трите деца ще бъдат в 
училището и желае едното от тях да бъде освободено от такса за храна.

       М. Пенков: Имате ли изказвания или въпроси? Няма. Който е съгласен с Писмо 
с вх. № 769/16.08.2018г.,  моля да гласува: 

 
      Гласували общо 4 общински съветника

4    „за”
0    „против”
1 „въздържали се”. Приема се.

С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение:

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, Общински съвет Априлци

РЕШИ:

Освобождава Димона Мирославова Петрова от такса за храна в училище за 
учебната 2018/2019г.

     М. Пенков: Поради изчерпване на Дневния ред закривам заседанието.

Председател
Мартин  Пенков

Протокол
Красимира Коева


